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Datum : 29 maart 2023 

Tijd : 09:00 uur 

Locatie : TEAMS 

Kopie naar :  

Opgesteld door : Sylvia Zenden 
 

Aanwezig : Namens gemeente Schouwen-Duiveland: 
Ricardo de Winter 
Harm Post 
 
Namens ondernemersvereniging: 
Olivier van der Bogt (voorzitter) 
 
Inwoners: 
Ron van der Deijl 
Lisette Huisman-te Velde 
Blanche Meijer Beijersbergen van 
Henegouwen 
 

Afwezig :  Irene Leijnse (dorpsraad) 
 

   

      

Nr. 
 

Onderwerp Behandeling / Afspraken Aktie 
door: 

1.  Opening / 
Mededelingen  

Olivier van der Bogt heet alle aanwezigen van harte welkom en opent 
de vergadering.  

 

2.  Vaststellen 
agenda 

Aan agendapunt 8 wordt het onderdeel duurzaamheid toegevoegd.  
 
Aanwezigen hebben verder geen aanvullingen of wijzigingen op de 
agenda. De agenda is hiermee vastgesteld.   

 

3.  Vaststellen 
verslag vorige 
vergadering d.d. 
18 januari 2023 

Aanwezigen hebben geen aanvullingen/wijzigingen op het concept 
verslag.  
 
Het verslag van 18 januari 2023 is definitief vastgesteld. 

 

4. Stand van zaken 
projectgroepen  

a. Kunst & Cultuur & Erfgoed   
 
Marco van Vulpen heeft per 1 april 2023 de opdracht gekregen voor 
het uitwerken van het programmaplan. Hij start met het oprichten van 
een cultuurplatform als overkoepelend orgaan.  
 
Een spoedopdracht voor deze projectgroep is het cultureel laden van 
de dorpsas voor het projectgebied Noordstraat, Ring en Weststraat. Er 
is op hele korte termijn input nodig. Voor locaties kan bijvoorbeeld 
worden gedacht aan het pleintje bij het slot (waar de leilindes staan).  
Vanuit de projectgroep herinrichting Noorstraat-Ring-Weststraat is aan 
Marinus van Dijke gevraagd dit met Roger Meij te bespreken. Ricardo 
brengt dit punt ook nog bij Marco van Vulpen onder de aandacht.  
 
Buiten deze opdracht zal Marco van Vulpen, in samenwerking met 
Pam Verbeek en Guus Besuijen van de gemeente, ook aan de slag 
gaan met het ontwikkelen van de Karolingische burcht in combinatie 
met het museum.  
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Het platform zal als aparte entiteit verder gaan.   
 
De communicatie richting dorpsraad en ondernemersvereniging zal via 
twee lijnen lopen, enerzijds via Harm en Ricardo, anderzijds via de 
vertegenwoordigers uit de dorpsraad en de ondernemersvereniging die 
deel uitmaken van het platform.  
 
Lisette vraagt om het maken van een organogram, waarin de project- 
en werkgroepen weergegeven zijn. Op die manier is goed zichtbaar 
hoe informatie bij elkaar komt.  
 
Ricardo legt uit dat dit niet direct noodzakelijk is.  Er lopen heel veel 
zaken goed. Harm en Ricardo zijn de verbinding tussen de project- en 
werkgroepen. Er is voldoende bezetting in alle projectgroepen en er 
zijn voldoende dwarsverbanden. De onderlinge relaties zijn goed 
geborgd.  
Wanneer Marco een eerste opzet heeft voor het platform, zullen we 
bekijken of aanpassing in communicatie nodig is.  
 
Olivier vult aan dat er vanuit de BIZ ook een kernmanager aangesteld 
zal worden. Deze kan ook een rol spelen in de communicatie over de 
project- en werkgroepen. 
 

b. Stedenbouwkundig plan en beeldkwaliteitsplan 
 
Op 23 maart jl. heeft de raad het stedenbouwkundig plan en het 
beeldkwaliteitsplan dorpsas vastgesteld.  
Het beeldkwaliteitsplan is vastgesteld zonder opmerkingen en is 
onderdeel geworden van het gemeentelijk welstandsbeleid.    
 
Het stedenbouwkundig plan is vastgesteld met een motie en 
amendement. Deze zijn op de website na te lezen.  
 
Ron geeft aan dat er vanuit de fietsersbond (Geert Nortier) nog een 
punt is ingebracht over een gevaarlijke punt bij de Bernhardstraat 
(kruising N57). Het is wellicht goed om deze mee te nemen bij het 
amendement met betrekking tot de inprikker.  
 
Ricardo merkt op dat wanneer het een acuut probleem is en de situatie 
onveilig is, het eerder opgepakt moet worden.  
In het amendement staat ook dat er onderzocht moet worden of de 
omliggende wegen aangepast moeten worden. Wellicht kan het punt 
van de fietsersbond beter in deze opgave meegenomen worden. Dit 
werk moet plaatsvinden voorafgaand of gelijktijdig met de herinrichting 
van het centrumgebied.  
 
Voor wat betreft de inprikker zal het onderzoek na 1 januari 2024 
plaatsvinden, in verband met een gebrek aan ambtelijke capaciteit.  
 
In de projectgroep herinrichting Noordstraat, Ring, Weststraat worden 
flinke stappen gezet in ontwerp en keuzes aan de hand van de input 
van de inwoners tijdens de inloopavond.  
 
Juust heeft een eerste analyse gemaakt van de gevolgen van de 
herinrichting, op basis van tellingen uit 2019 (voor Corona). Deze 
analyse lijkt erop te wijzen dat er volgens de normen geen problemen 
zullen ontstaan met het verkeer in de directe omgeving.  
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De gemeente wil graag een terugkoppeling geven aan de inwoners 
wat er met alle input (tijdens de inloopavond) is gedaan. Bureau B+B 
heeft alle input in een overzicht geplaatst en hier een taartdiagram van 
gemaakt, deze wordt op de website geplaatst (voorzien van 
begeleidende tekst).  
 

c. Geluksmomenten en verfraaiing entrees 
  
Er staat een verzoek voor een afspraak uit bij de pachter van de grond 
waarop de speelvoorzieningen is gepland.  
 

d. Inrichting Noordstraat, Ring, Weststraat (incl. 
inloopavond) 
 

Zie onder punt b.  

5. Stand van zaken 
BIZ  

a. ALV 16 maart jl.  
 
De eerste algemene ledenvergadering is gehouden op 16 maart jl.  
Er is veel besproken. Er ligt een grote opgave voor het bestuur om het 
nader uit te werken. Samenwerken is nodig om concreet te worden.  
 

b. Missie en visie BIZ  
 

De missie en visie zijn in concept gereed. Olivier deelt deze. Het 
concept vergt nog nader finetunen in de terminologie.  
 
Ron merkt op dat de basis prima is. De meeste ondernemers staan 
echter in de wachtstand: ‘wat betekent het voor mij’ / ‘wat kan ik doen’.  
We moeten het meer concreet maken, klein beginnen en veel 
herhalen. 
 
Olivier merkt op dat het bestuur heeft opgemerkt dat zij het niet alleen 
kunnen uitvoeren. Er zullen werkgroepen geformeerd moeten worden 
die projecten met verschillende doelstellingen gaan opstellen en 
uitvoeren (denk hierbij bijvoorbeeld aan kerstverlichting of 
parkstoelen).  
Er zullen een aantal BIZ-werkgroepen komen, waar zowel deze 
projectgroep als de dorpsraad een overlap hebben.  
 
Een belangrijke eerste stap is het aanstellen van een kernmanager. Er 
zijn al gesprekken gevoerd. De beoogde persoon heeft veel kennis van 
het gebied, maar ook veel ervaring in zaken die aan de orde komen.  

 

6.  Visie  Beeldkwaliteitsplan en stedenbouwkundig plan 
De parkvisie is doorgevoerd in de stukken.   

 

7. Strategie a. Doelstelling en samenstelling vervolg 
  
Doelstellingen vanuit deze projectgroep:  

- Kwaliteitsverbetering  
- Hoe krijgen we dit vanuit de ondernemers, aan de randen van 

de dorpsas en in het landschap geactiveerd? 
- Hoe stralen we dit uit?  

 
Samenstelling  
Er is een brede vertegenwoordiging nodig. Dit is inmiddels goed 
geborgd.  
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b. Rondje groepsleden: verwachtingen en wensen vervolg 
 
Blanche: de doelstellingen zoals beschreven, staan nog overeind. Met 
name, hoe zorgen we ervoor dat het één verhaal wordt, met één 
uitstraling. Er is veel potentie.  
De urgentie om bewust duurzaam bezig te zijn, wordt steeds nijpender. 
Dit is het platform om eraan bij te dragen. Dit zijn de items waar ik mee 
aan de slag wil.  
 
Ron: Dit leeft ook in de dorpsraad. We moeten mensen verzamelen en 
bijeenbrengen, zodat zij stappen kunnen zetten om invulling te geven. 
Dan kunnen we concreet aan de slag. Er is behoefte aan de next 
steps.  
 
Olivier concludeert dat we dus breder bemensing zoeken, buiten deze 
projectgroep. Er zijn meer handjes nodig, tijd en geld om tot uitvoering 
te komen.  
 
Lisette: wil graag naar de inhoud en organisatiestructuur. De inhoud is 
op orde, maar de organisatiestructuur is nog niet op orde. Maakt voor 
mij niet uit waar ik mijn bijdrage aan kan leveren.  
 
Samenvattend: concreet maken van zaken in de werkgroepen, onder 
onze begeleiding. Vervolgens een planning aan koppelen.  
Lisette: smart formuleren wat wij binnen één jaar gerealiseerd willen 
hebben.  

8. Werkgroepen 
vanuit BIZ 

a. Werkgroep mini conferentie voedzaam landschap 
 
Input en ideeën ophalen om vervolgstappen te zetten.  
 
Bemensing: Ron vanuit de dorpsraad, Olivier, Blanche en een 
vertegenwoordiging vanuit de BIZ.  
 

b. Werkgroep parkstoelen 
 

Werkt goed om de ondernemers te verbinden en na te denken over de 
openbare ruimte.  
 
Bemensing: Olivier, Lucien Kristalijn, Han (fietsverhuur aan de 
dorpsas), Blanche.  
 

c. Werkgroep Marketing en branding / SESD / websites / 
zuilen 

  
Wordt doorgeschoven naar de volgende vergadering.  
 
De zuilen zijn geplaatst bij Albert Heijn, bij Groenendijk, achter de 
Burghse Schoole en er komt er nog één in Westenschouwen.  
 

d. Duurzaamheid   
 

Ron informeert naar de rol van de gemeente in deze werkgroep. Er zijn 
een aantal activiteiten vanuit de gemeente uitgezet. De werkgroep kan 
aansluiten op deze thema’s.  
 
Ricardo geeft aan dat collega Baukje Bruinsma beleidsmedewerker 
duurzaamheid is.  
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Ron merkt op dat er wellicht een gesprek gepland kan worden met 
Baukje om een en ander door te spreken (wat speelt er binnen de 
gemeente en hoe kunnen wij dat uitdragen over Burgh-Haamstede).  
 
Olivier geeft aan dat duurzaamheid zo breed is, dat dit niet zoals 
werkgroep geformeerd kan worden. In deze projectgroep bepalen we 
eerst wat wij onder duurzaamheid willen oppakken. Concrete zaken 
kan een werkgroep verder ontwikkelen.  
De film was een goed voorbeeld. Energietransitie gaat lopen in Q3. 
Vanuit gemeente zullen ondernemers geholpen worden met de 
energietransitie. Dat kunnen we omarmen.  
Wij denken na over duurzaamheid en in de werkgroep gaan we zaken 
agenderen.  
 
Bemensing: Ron vanuit de dorpsraad, Oliver, Blanche en een 
vertegenwoordiging vanuit de BIZ.  

9.  w.v.t.t.k.  Harm geeft aan dat het wellicht niet zinvol is deze projectgroep in de 
gemeentelijke context voort te zetten. Deze projectgroep kan ook 
zelfstandig door ontwikkelen, zonder ondersteuning van de gemeente 
in deze vorm.  
Ricardo vult aan dat ook de ambtelijke capaciteit krap is. Het heeft de 
voorkeur die capaciteit in te zetten op de projecten in de openbare 
ruimte.  
 
Afgesproken wordt dat Ricardo, Harm en Sylvia alleen aansluiten 
wanneer er beleidsmatige onderwerpen op de agenda staan.  

 

10. Datum volgende 
vergadering 

De volgende projectgroep vergadering is op 12 april 2023 van 09.00 
tot 10.00 uur via Teams. 

 

10. Sluiting Olivier van der Bogt dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering.  

 


